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Választmányi jegyzőkönyv 
2009. április 2. 

Jelen vannak: Mergl. K. Attila, Szesztai Attila, Bozóky-Szeszich Elek, Gilyén Péter, 
Balázs Orsolya, Bethlenfalvyné Streitman Ágnes, Szabó Mónika, Ságodiné 
Molnár Ildikó választmányi és Gál Tibor ellenőrző bizottsági tagok. 

1. Aktuális teendők 
• Az Egyesület tisztségviselőinek: az ügyvezetőnek és két helyettesének megválasztása. 

Titkos szavazással ügyvezető lett Mergl K. Attila, ügyvezető-helyettesek Balázs 
Orsolya és Bozóky-Szeszich Elek. Az Egyesület tagságából kooptált pap Brückner 
Ákos Előd atya. 

• Az Egyesület két körpecsétjét MKA és SI, a hosszú bélyegzőt Adamisné Szánthó Judit 
őrzi. SI a nála lévőt átadja B-SzE-nek. 

• A SZIE-tanya kulcsait BO számbaveszi: szürke - Mészáros testvérek, kék - MKA, sárga 
– MMK, … 

• A következő munkaév Választmányi üléseinek időpontjai (általában a hónap első 
csütörtökjén 19:30-kor a SZIE-tanyán) és imafelelősei: május 7. (SMI), június 4. (SZM), 
július 2. (MKA), augusztus 27. (BSÁ), október 1. (BO), november 5. (GT), december 3. 
(BE), január 7. (GP), február 4. (SZA), március 4. (AG)  
A jövő évi közgyűlés tervezett időpontja 2010. március 28. 

• Szakosztályi összekötők: 
Családos, Zöld kör – BO, 
Szabadegyetem, színház – BSÁ 
Vers és dal, Fésületlen –B-SzE, 
Jégtánc, SZIEszta, Pinceklub – GP 
Evangelizációs – MKA 
Gyermek néptánc, Guriga, Nyitott szem, Képzőművész klub – SMI, 
Tenisz kupa, Rögbi, Szellemi-lelki hétvége – SzA 
Borkultúra – AG 
Keresztállítás, kirándulás – GT 
Foci, Bál – MZs 

2. Postabontás / az elmúlt időszak eseményei 
• Új belépő: Nosedáné Farkas Ágnes belépését egyhangúlag 8-0-0 elfogadtuk 
• Kilépők: Dabóczi Ferenc, Dabóczi Györgyi, Nagy Lajos. Eddigi munkájukat meg kell 

köszönni! 
• NCA Startégiai Tervezés Pályázat [SzA]: Beadtuk a szövetségkötés előkészítéséhez 

végzendő felmérésre és tervezésre. Hiánypótlás szükséges! 
• ENSZ pályázat [MZs]: Végh Orsi adott be egy pályázat-ötletet akadálymentes, integrált 

idegenvezetésre, de azt elutasították. 
• Kerületi Civil Fórum: Március 17-én volt az ülés, amin SzA vett részt. 
• Kulturális Bizottság ülése [SMI]: Szintén március 17-én volt. Csányi Tamás vett részt 

rajta a Közművelődési Megállapodás miatt. Jelezte, hogy szívesen képviseli ott az 
Egyesületet. HT 2009-04-02/1: a Választmány felkéri a képviseletre 7i-0n-1t 

• Szociális kerekasztal [SzA]: A Kerületi Civil Fórum okán kaptunk meghívást. Továbbra 
is várják a véleményünket a tervezett rendeletek kapcsán! 
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• Keresztény Kerekasztal: Összefogják a kersztény egyesületek pályázati tevéknységét, 
ezért megküldtük a beadott pályázataink sarokszámait. Meghívót is kaptunk a Keresztény 
Ifjúsági Virtuális Hálózat (KIVInet) konferenciára május 9-ére (helyszín: Budapest, 1068 
Városligeti fasor 42. MKPK irodaház). 

• Idősügyi Tanács: A március 24-i ülésről Márialigeti Karcsi kimentette magát, mert 
külföldön volt. Tájékozódik, hogy kinek szólt a meghívás, és jelzi, ha az Egyesületnek 
jelölnie kell valakit. 

• Váralja Szövetség sajtótájékoztatója: 10. évfolyamos gimnazisták a Várban lévő épület 
oda nem illő felújítását szeretnék megakadályozni, civil egyesületekkel vesznek fel 
kapcsolatot ez ügyben. Sajtótájékoztatójukon BO járt. 

• Közgyűlés rövid értékelése 
o Tagság megszólítása nem volt hatékony: nagyon kevesen vettek részt! (29 fő) 
o A nagy tartozással rendelkező embereket (az Ügyészség elvárásának megfelelően) fel 

kell szólítani a tartozásuk rendezésére. 
o A tagokat meg kell hívni, hogy regisztráljanak az elektronikus fórumainkon (szie-l és 

szie-sf). 
o Ismertető kiadványra van szükség, amit (a rendezvényeken) a megszólított 

embereknek lehetne átadni: Csányi T. szívesen szerkesztené és gondozná. A 
szakosztályoktól anyagokat kell kérni! 

3. Feladatok viszzaellenőrzése 
• Gyermeknéptánc [SMI]: Tímár Misi jelezte, hogy május végén szeretne egy gyermek-

táncházat tartani, amire minden egykori táncost meg kéne hívni a családjával, hogy egy 
nagy találkozóvá váljon. Lehet, hogy a Gárdonyiban is lehetőség nyílik tánctanításra. 

• Projektor: Gilyén Péter megvásárolta a projektort, és március elején megküldte a 
használati rend tervezetét. A finanszírozását tisztázni kell a SZIEsztával! HT 2009-04-
02/2 A projektorhasználati szabályozást 6i-0n-1t elfogadtuk. 

• SZIE honlap: A megújításhoz munkatársat kéne találni! 
• SZIE hangoskönyvtár sorsa még mindig nem végleges, mert Szuhaj Eszter nem ér rá. 

SMI is keres kapcsolatot más látássérültekkel. 
• Konyhai vízmelegítő: NCA működési pályázat terhére lehetne beszerezni és 

felszereltetni. Várjuk meg, hogy nyerünk-e! 
• A "bizonytalankódók" címlistájának tagjait B-SzE ellenőrizte. 

4. Pénzügyek 
• 2009-03-16: 2.400 Ft-ot elutaltunk az Interware Zrt. részére a szie.org.hu domain-név 

fenntartásának éves költségére. 
• 2009-03-16: 94.522 Ft-ot elutaltunk az Artisjus Egyesületnek a SZIE Bál zenéinek 

jogdíjaként, mert az Artisjus-nál csak a büntetés elengedését sikerült elérnünk. Személyes 
csatornákon azt a javaslatot kaptuk, hogy csak akkor lehet "olcsóbban megúszni", ha előre 
fizetünk. 

• 2009-03-18: 28.800 Ft-ot elutaltunk az ELTE TÓFK részére a foci februári terembérleti 
díjára. 

• SZIEszta többletbevételét szociális segítésre felajánlják. Egy ötlet, hogy a Nemzeti 
Zarándoklaton vegyünk részt, ill. támogassuk egy távoli település részvételét. 


